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w sprawie restrukturyzacji prowadzącej do konsolidacji szpitali uniwersyteckich w Bydgoszczy

Bydgoska Izba Lekarska mając na uwadze obawy zgłaszane przez środowisko lekarskie, wyraża  
głębokie zaniepokojenie planowaną przez Uniwersytet  Mikołaja Kopernika w Toruniu restrukturyzacją  
prowadzącą do konsolidacji Szpitala Uniwersyteckiego nr 1 im. dr. A. Jurasza w Bydgoszczy oraz Szpitala 
Uniwersyteckiego nr 2 im. dr. J. Biziela w Bydgoszczy.

25  kwietnia  2022  roku  Bydgoska  Izba  Lekarska  zorganizowała  spotkanie  celem  stworzenia 
przestrzeni do dialogu pomiędzy kadrą kierowniczą klinik szpitali uniwersyteckich z władzami Uniwersytetu  
Mikołaja Kopernika w Toruniu. W spotkaniu udział wzięli  również przedstawiciele władz państwowych,  
samorządowych i związków zawodowych.

Bydgoska  Izba  Lekarska  pragnie  zaznaczyć,  że  nieobecność  władz  uczelni  na  spotkaniu 
uniemożliwia pracownikom ochrony zdrowia uzyskanie odpowiedzi na nurtujące ich pytania, nasila poczucie 
niepewności  oraz eskaluje liczne obawy związane z planowanymi działaniami.  W trakcie prowadzonych 
rozmów  przedstawiciele  środowiska  medycznego,  w  tym  medyczni  eksperci  oraz  reprezentanci  władz  
państwowych i samorządowych, jednoznacznie i stanowczo negatywnie odnieśli się do pomysłu fuzji szpitali  
uniwersyteckich  w  Bydgoszczy.  W  toku  dyskusji  wybrzmiała  realna  obawa,  że  takie  działania  mogą 
spowodować znaczne problemy z dostępem pacjentów do świadczeń medycznych oraz obniżyć jakość opieki 
medycznej w województwie kujawsko-pomorskim.

Prezydium Okręgowej Rady Lekarskiej, reagując na niepokoje środowiska medycznego, kierując się 
troską o bezpieczeństwo i dobro pacjentów, stanowczo sprzeciwia się pomijaniu głosu pracowników ochrony 
zdrowia  podczas  planowania  restrukturyzacji  prowadzącej  do  konsolidacji  szpitali  uniwersyteckich  
w  Bydgoszczy.


